
Referat af Bestyrelsesmøde DKG 05-02-2020 

 

Alle var tilstede. Troels var referentt. 

 

Ad 1. Dåb – evaluering 

Der var generel tilfredshed med dåben. Der havde været en god stemning, og mange positive 

kommentarer. Aftenarrangement var gået godt. Sundby Sejl havde haft en hurtig betjening. 

Maden var veltillavet. Det kunne overvejes om der også skulle være noget frugt til dessert. Det var 

et godt orkester, og der havde været mange ude på dansegulvet.  

 

2. Status – Karrusel 

Logik har fået lavet beregninger af broens bæredygtighed. Der skal lægges yderligere azobetræ på  

før karusellen kan sættes op. 

 

3. Status – bog 

Vi venter stadig på at få den opsatte bog til gennemlæsning. 

 

4. Tredeling 

Der pågår sonderinger i forhold til kommunen om grundlaget for en tredeling.  

 

5. Den store badedag - 26/4 

Arrangementet kører fra kl. 12-17. 

Udgangspunktet hele badeanstalten er åben for alle medlemmer. 

Arrangementet omfatter også standerstrygning. 

Dorrit, Troels og Bonjek møde den 12. februar kl. 17.30 for at lave detailplanlægning. 

 

6. Evaluering med gusudvalg 

Gusudvalget inviteres til bestyrelsesmødet den 31. marts, for at vi sammen kan evaluere det 

forgangne år. 

 

7. Betalingskort til foreningen mv. 

 Bestyrelsen besluttede, at man også skal kunne betale på Conventus med Mastercard og Visa. Vi 

oplever, at flere medlemmer ikke har Dankort eller Visadankort.   

 

 

8. Magasiner 

Dorrit kan få billige overskudsmagasiner. Hun køber ind i passende mængde til Kongressen. 

 

 

10. Evt. 

Gerbrandtsskolen er bestilt til Generalforsamling den 26. maj. Dirigenten har bekræftet at han kan den dag. 

Bonjek ser på skærm til bestyrelseskontoret, som kan indeholde aktuelle tekster, sættes op ud mod 

vinduet.  

Vi får sat check af låsesystem op til hver måned. Vi taler med morgenholdet om de vil sørge for, at der lige 

gås en runde på Helgoland og se om døre o.lign. fungerer og ellers skrive til Bodil.  


